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Oświadczenie skierowane do ministra transportu, budownictwa i gospodarki morskiej Sławomira Nowaka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z licznymi interwencjami, petycjami i lokalnymi działaniami zarówno mieszkańców powiatu, 

jak i samorządowców różnych szczebli, dotyczącymi budowy obwodnicy miasta Starogard Gdański, zwra-

camy się do Pana z prośbą o rozważenie możliwości realizacji tej inwestycji i wpisanie jej do Programu Bu-

dowy Dróg Krajowych na lata 2014–2020. 

Obecnie droga krajowa nr 22 przebiega przez centrum Starogardu Gdańskiego, co prowadzi do mieszania 

się ruchu tranzytowego z ruchem lokalnym wewnątrz miasta. Konsekwencją tego jest powstawanie zatorów, 

które paraliżują komunikację drogową. Generalny Pomiar Ruchu wskazał, że obecnie przewidywane natęże-

nie ruchu w mieście znacznie przekracza maksymalny poziom przepustowości. Dodatkowym negatywnym 

następstwem tej sytuacji jest ponadnormatywne oddziaływanie akustyczne oraz znaczne przekroczenie do-

puszczalnych stanów pyłu zawieszonego PM10, a także zawartego w nim benzo(a)pirenu. 

Liczne konsultacje i opracowania dotyczące zasadności budowy owej obwodnicy prowadzą do prostych 

wniosków, że inwestycja ta przyczyni się do znacznej redukcji negatywnych oddziaływań, wpłynie na po-

prawę płynności ruchu i bezpieczeństwo w zakresie transportu zarówno w ruchu lokalnym, jak i transgra-

nicznym, tranzytowym. 

Czy w związku z decyzją Rady Ministrów z dnia 1 października bieżącego roku lista przyjętych do reali-

zacji obwodnic jest zamknięta, czy też w najbliższej perspektywie będzie uzupełniana? 
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